
 

 

Tilfredshedsundersøgelsen 

og udviklingen af Marinaen 

Her er planerne for 2024 
I maj fik I et nyhedsbrev om, hvordan vi i be-

styrelsen bruger svarene og kommentarerne 

fra tilfredshedsundersøgelsen til at prioritere, 

hvilken rækkefølge vi vil gøre tingene i, når vi 

udvikler og forbedrer vores marina. Her kom-

mer som lovet en opfølgning på, hvor langt vi 

er kommet, og hvad det næste bliver. 

 

I 2023 stod den for eksempel på renovering 

af bro H, der blev arbejdet med grillpladserne 

og nye oversigtsskilte, og der var gang i en 

ombygning af marinakontoret. 

 

I 2024 bliver flere ting færdige, og nye ting 

er planlagt 

I regnskabsåret 2023-24 bliver vi klar med 

flere arbejder, der er i gang, blandt andet  

skilte med pladsbredde, 

belyste skilte med bronavn 

for enden af broerne, og  

fuldmurede skillevægge mellem flere af 

toiletterne. 

 

Derudover arbejder vi med el, grillpladser, 

marinakontor, sikkerhed og mastekran. 

 

Elstanderne på broerne 

Vi er næsten færdige med at op-

gradere til nye elstandere med 

flere elstik på broerne. 

 

Efter det seneste højvande er vi 

derudover gået i gang med at 

udtænke højvandssikring af el-

standerne, så de kan klare en 

vandstand på 2,2 m over daglig 

vande. 

 

Elskabe med oversigtsskilte  

Vi er i fuld gang med at bygge  

pæne skabe rundt om eltavlerne  

ved hver bro. De får belyste  

oversigtsskilte på. Planen er, at  

alle skabene bliver færdige i  

2024. 

 

 

 
 

Grillpladserne 

 

 

 

 

 

 

 

Der er etableret en ny grillplads mellem bro D 

og E. Kun solsejlet mangler at blive sat op. 

 

I 2024 vil vi etablere et antal mindre grillplad-

ser. De kommer til at være i mellemrummene 

mellem bro C-D, bro E-F og bro G-H. 

 

Marinakontoret 

Ombygningen af marinakontoret er næsten 

færdig – vi regner med at være klar inden ud-

gangen af november i år. Dermed får vi et 

tidssvarende, veldimensioneret marinakontor. 

 

Sikkerhed 

Projektet med certificering som Sikker Havn 

er ikke helt i mål endnu, men vi regner med at 

være klar til søsætningen 2024, så vi kan be-

gynde at holde øvelser. 

 

Mastekranen 

På seneste generalforsamling blev det beslut-

tet, at der skal laves et oplæg til ny maste-

kran. Oplægget kommer med som et beslut-

ningsforslag på generalforsamlingen til janu-

ar. Den fremtidige løsning vil blive fulgt op 

med udførlige brugerinstrukser. 

 

Fremover 

Som I kan se, er der gang i mange projekter 

ud over den løbende drift og vedligeholdelse 

af vores marina, og endnu flere står i kø til at 

blive gennemført.  

 

I bestyrelsen følger vi et par gange om året 

op på investeringsplanerne, strategien og 

ønskerne i tilfredshedsundersøgelsen, og vi 

vil informere løbende om, hvordan tingene 

skrider frem. 

 

 

 

 


